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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 18  decembrie  2014, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 12
00

 în prezenţa a 20 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.2865 din 12 decembrie 2014 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 18 decembrie 2014, ora 12
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Oprişan Gigi 

2. Cartojan Dan Liviu 

3. Dinu Ionel 

4. Cepraga Cornel Sorin 

5. Truică Liliana 

6. Ilie Clement 

7. Ciulacu Mirela 

8. Badea Ionuţ 

9. Gâdea Gheorghe 

10. Preda Petronela Daniela 

11. Măroiu Marian 

12. Vladu Alexandru 

13. Pârlea Victor Constantin 

14. Spoială Slav Gheorghe 

15. Ciobanu George Daniel 

16. Bălănean Viorel  

17. Cioacă Ionuţ 

18.  Gărgărea Dumitru 

19. Dinu Cristina Elena 

20. Popazu Liviu 

21. Velicu Florian 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Măroiu Marian, ales prin H.C.L. nr.441 din 20  

noiembrie 2014. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Bună ziua! Îl rog pe domnul secretar să ne 

spună dacă şedinţa este legal constituită. 

Domnul secretar Roşu Petre: Şedinţa este legal constituită, sunt prezenţi toţi, nu o 

să spun numărul. Vreau totuşi să explic prezenţa domnului Gărgărea la această şedinţă. 

După cum vedeţi, aveţi în faţă o comunicare a Prefecturii care ne face cunoscut faptul că 

hotărârea noastră prin care am revocat validarea domnului Gărgărea în şedinţa anterioară 

a fost atacată în contencios administrativ. Situaţie în care, conform legii, constituţiei de 

fapt, hotărârea este suspendată de drept. În această situaţie rămâne valabilă validarea, 

legea neoferind soluţie pentru aşa ceva, nu putem împiedica participarea domnului 

Gărgărea la şedinţă, aşa cum nu am împiedicat participarea domnului Velicu în 

octombrie, într-o situaţie similară. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dacă îmi permiteţi, a fost revocată hotărârea de 

numire a domnului Gărgărea, noi nu am revenit asupra ei. 

Domnul secretar Roşu Petre: A fost revocată, dar s-a suspendat hotărârea prin 

faptul că a fost atacată la contencios. Este aceeaşi situaţie ca la domnul Velicu când s-a 

suspendat de către instanţă. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Este infracţiune asta, de nerespectare a hotărârii 

judecătoreşti, inclusiv… 

Domnul secretar Roşu Petre: Care hotărâre judecătorească e nerespectată? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Aceea prin care a fost repus în drepturi domnul 

Velicu. 

Domnul secretar Roşu Petre: Noi am respectat-o, revocând-o. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Domnul primar zâmbeşte, e dreptul dumnealui 

să zâmbească, eu vorbesc de doamna prefect. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu sunt economist. 

Domnul secretar Roşu Petre: A? Dar, nu vorbiţi cu noi…. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Şi împiedicarea punerii în aplicare a unei 

hotărâri, este tot infracţiune. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu este problema noastră. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Este şi un abuz de drept, dar să nu fim noi cei 

care favorizează, care o încurajează pe doamna prefect să săvârşească astfel de fapte.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Dacă funcţionăm cu plus unu, care este problema? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Din punctul meu de vedere, nici unul nu ar 

trebui să participe. 

Domnul secretar Roşu Petre: A, bine. Asta este soluţia extremă pe care şi eu aş 

zice-o. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Este singura soluţie corectă. 

Domnul secretar Roşu Petre: Ar fi soluţia extremă pentru siguranţă, nu putem 

împiedica aşa ceva. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Legală, nu pentru siguranţă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule secretar, suntem legal constituiţi? 

Domnul secretar Roşu Petre: Suntem legal constituiţi. Putem începe. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Atunci aş vrea să trec la…. 

Domnul consilier Velicu Florian: Staţi, că e o problemă care mă vizează în mod 

direct. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Şi în condiţiile astea, votează amândoi 

consilierii? 

Domnul secretar Roşu Petre: Da, votează cum a votat şi data trecută. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Înseamnă că vom avea un vot în plus. 

Domnul secretar Roşu Petre: Partea bună a problemei este că în limita prevăzută 

de lege suntem 21, aşa cum prevede legea. 

Domnul consilier Velicu Florian: Lăsaţi-mă să spun şi eu despre ce este vorba 

pentru că mă vizează în mod direct. De fapt, nu mă vizează în mod direct această situaţie. 

Este o problemă pe care doamna prefect, a suplimentat pur şi simplu, Consiliul Local cu 

un membru. Ce se întâmplă? Instanţa, am avut termen la instanţă pe data de 27 luna 

trecută, unde instanţa trebuia să se pronunţe privind anularea hotărârii de validare a 

Consiliului Local pe numele Gărgărea Dumitru. La acel moment, jurista Primăriei a venit 

în faţa instanţei şi a spus că s-a reglementat situaţia de către Consiliul Local şi ca atare, 

depune hotărârea pe care noi am dat-o. În felul ăsta, instanţa constată că rămâne fără 

obiect anularea hotărârii lui Gărgărea. Hotărârea mea definitivă nu are nici o legătură cu 

situaţia asta, eu am mandatul meu, reluat în momentul acesta. Domnul Gărgărea este al 

21-lea consilier fără mandat. Ca atare, votul meu este perfect legal, votul domnului 

Gărgărea poate fi atacat de către oricare dintre noi, oricând. Deci, se poate deschide o 

acţiune în instanţă prin care se poate solicita ca toate hotărârile la care participă domnul 

Gărgărea să fie constatate că sunt nule. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ele sunt nule, oricum. 

Domnul consilier Velicu Florian: Ele sunt nule oricum dacă noi acceptăm situaţia 

asta ambiguă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Stimaţii mei colegi, dragi şi scumpi, voi aveţi o 

problemă personală de a bloca bunul mers al acestui Consiliu Local? 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog frumos să nu bateţi câmpii. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu, nu, vedeţi că Ordonanţa 55 a fost dată, a creat 

efect, intervine Curtea Constituţională şi spune că este neconstituţională şi lasă la 

latitudinea Parlamentului României. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu are legătură Ordonanţa cu hotărârea 

judecătorească. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunt legi şi acte normative. Nimeni nu spune că dvs. 

nu sunteţi legitim, domnule Velicu” 

Domnul consilier Velicu Florian: Deci, eu în momentul acesta am mandatul meu. 

Pe 20 de mandate valide în Consiliul Local, sunt 21 de consilieri. Al 21-lea este băgat în 

Consiliul Local Giurgiu de doamna prefect. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Hai că avem timp astăzi, că văd că aţi venit hotărâţi 

pe anumite chestii. Să vă spun un lucru: pe vremea lui Ceauşescu, unul dintre marii 

generali ai României care era preşedintele Cnevsului, cheamă în urma unui bilanţ pe care-

l avea la Cnevs, în urma unei olimpiade şi spune despre cei de la canotaj că de ce este 

plus unu în acea barcă. Ştiţi ce i-a răspuns un specialist? Că este foarte necesar, că el este 
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cârmaciul acelei bărci. Aşa şi domnul Gărgărea astăzi este cârmaciul, să-l considerăm 

cârmaci. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule Dinu şi stimaţi colegi, am o rugăminte 

la dvs….. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Vă asumaţi dvs. legalitatea hotărârilor? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Doamna consilier! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Scumpa mea, ştii ce vreau eu de la tine? Că eşti 

avocată şi am pretenţii. Bun, chiar dacă este o eroare, nu e nici un fel de problemă, dar 

faptul că ameninţaţi că vă duceţi în instanţă, e un lucru urât. Să ştiţi că eu am militat, că 

sunteţi de la PNL, ca PNL-ul în Consiliul Judeţean să aibă majoritate. De astăzi, stimaţi 

colegi, văd că aţi devenit foarte aroganţi, iar ceea ce am făcut eu la alegerile prezidenţiale, 

să ştiţi că nu am făcut pentru dvs., pentru liberali, am avut o sarcină specială de la 

Bucureşti dată, pentru nimeni altcineva, decât pentru Iohannis. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, să le lăsăm la „Diverse”. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu ameninţaţi pe nimeni. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Haideţi să nu mai continuăm cu astfel de 

discuţii. Este o adresă din partea Prefecturii pe care trebuie s-o pui în aplicare. Noi, de 

aici de la masă sau din sală, nu avem nici o vină pentru acest act pe care şi-l asumă 

doamna Prefect. Că va avea sau nu dreptate, vom vedea în instanţă, dar până atunci, noi 

trebuie să punem în aplicare o adresă venită din partea Prefecturii. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Şi ce facem cu hotărârea judecătorească, 

cealaltă? Noi avem o hotărâre judecătorească…. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu are legătură una cu alta. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Deci, nu are legătură. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Cum să nu aibă? 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu are legătură, vorbim de al 21-lea mandat, dat 

cu de la ea putere. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Doamna prefect îşi asumă. Haideţi, vă rog. 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnule preşedinte, am o rugăminte la dvs., ca în 

respect faţă de giurgiuveni şi oamenii ceilalţi care asistă la această şedinţă, să conduceţi 

conform legii această şedinţă… 

Domnul consilier Măroiu Marian: Aşa voi face. 

Domnul consilier Ilie Clement: Iar noi să nu vorbim decât atunci când ne daţi dvs. 

aprobare, că altfel o să vină circul şi îi luăm la goană, că e circ în fiecare şedinţă de 

Consiliu. Hai să avem un pic de respect! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Aşa este. 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă vorbim unul peste altul mergem afară şi 

vorbim. Care este problema? Şi vă trimitem prin mesaj votul. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Asta depinde de noi toţi dacă înţelegem. Deci, o 

să merg mai departe. Avem două procese verbale de aprobat. Este vorba de procesul 

verbal al şedinţei ordinare din data de 20 noiembrie 2014, îl aveţi în faţa dvs., îl supun la 

vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 



 5 

Avem procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 10 decembrie 2014, îl 

supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Trecem la aprobarea ordinii de zi la care avem un punct suplimentar şi am înţeles 

de la domnul primar că vrea să scoată un punct de pe ordinea de zi.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, aş dori să scot de pe ordinea 

de zi punctul 41 cu privire aprobarea proiectului Bugetului local de venituri şi cheltuieli 

pe anul 2015 şi a Listei de Investiţii aferente. Vreau să-l amânăm pentru luni sau marţi, 

mai sigur marţi 23, şi aş vrea domnilor consilieri să luaţi în considerare această amânare, 

dat fiind faptul că până în sfârşitul săptămânii, începtul săptămânii viitoare, sunt 

preconizate nişte venituri care vor veni de la bugetul statului şi care vor influenţa lista de 

investiţii şi lista aferentă anului 2014 şi implicit 2015. Drept urmare am aproba un buget 

care din start, va suferi modificări pe anul acesta. Drept urmare, domnule secretar, aş dori 

să-l amânăm, el a fost trecut prin comisii dar va mai suferi nişte modificări şi să-l 

aprobăm într-o şedinţă extraordinară în data de 23. Vă mulţumesc! 

În locul acestui proiect să introducem un nou proiect de hotărâre privind acceptarea 

unei donaţii. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Vă supun la vot propunerea făcută de domnul 

primar şi ordinea de zi în întregime. Sunt 41 de puncte, a fost scos un punct de pe ordinea 

de zi şi a fost introdus un altul. Vă supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 

În unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Şi „Diverse”? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Şi „Diverse”, bineînţeles. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am şi eu o întrebare pentru domnul secretar: 

până la urmă cum rămâne? Cine votează dintre cei doi colegi? 

Domnul secretar Roşu Petre: Cum a votat în octombrie şi domnul Velicu, este 

aceeaşi situaţie. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Şi domnul Velicu? Şi domnul Gărgărea? Vreau 

să mă lămuresc. 

Domnul secretar Roşu Petre: Da. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Păi, cum? O să fie un vot în plus? 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu am motive, nu am argument legal. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am înţeles. Vom adopta nişte hotărâri nule. E 

păcat să le adoptăm. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamna consilier, lăsaţi, când vor fi nule, atunci 

vom stabili. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Şedinţa asta va fi declarată nulă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De unde ştiţi dvs.? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Toate materialele care le adoptăm… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, de unde ştiţi dvs.? 

Domnul secretar Roşu Petre: Domnule Spoială, nu este vorba de considerat nulă 

şedinţa. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: În virtutea legii. 
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Domnul secretar Roşu Petre: Dacă se va pune vreodată problema de un vot la o 

hotărâre, atunci se pune problema nulităţii, nu acum. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Poate în vigilenţa dumneaei vede doamna 

prefect. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Haideţi să trecem la discutarea ordinii de zi. 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de Onoare 

al Municipiului Giurgiu” domnului RĂDAN TUDOR 
 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, vă rog să facem, totuşi sunt 

nişte oameni în sală care merită tot respectul şi consideraţiunea noastră. Acordăm două 

titluri de onoare unor oameni care au făcut ceva pentru acest municipiu. Dacă continuăm 

această ceartă a noastră în interior acum şi nu suntem atenţi la aceste momente unice în 

viaţa dumnealor şi poate şi a unora dintre noi. La un moment dat cădem într-un ridicol 

care nu-şi are rostul. Vă rog să daţi importanţa momentului respectiv.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul secretar Roşu Petre: Este prezent domnul director al bibliotecii care poate 

să ni-l prezinte pe fiecare în parte. 

Domnul director Mucenic Dan: Domnule primar, domnilor consilieri, este o onoare 

pentru mine să fiu în faţa dvs., pe de o parte, iar pe de altă parte, să vorbesc despre un 

distins om de litere, despre domnul Tudor Rădan. Un cetăţean de-al nostru… 

Domnul consilier Măroiu Marian: Un microfon, vă rog. Regia tehnică? 

Domnul director Mucenic Dan: Vorbeam despre domnul Tudor Rădan, născut în 

1933 la Vieru, dintr-o familie de ţărani harnici şi prin asta înstăriţi. Domnia sa a absolvit 

Liceul Maiorescu, după care a urmat cursurile Facultăţii de istorie, a devenit profesor de 

istorie, dar s-a dedicat, contrar pornirilor din tinereţe, practicării economiei. A fost un bun 

economist şi la pensie a ieşit tot economist. Apropierea domniei sale de literatură a 

dovedit că această putere de a lucra şi de a persevera se poate păstra plecând de la orice 

profesie înspre orice profesie, astfel încât domnia sa este la ora actuală, fără discuţie cel 

mai prolific dintre scriitorii giurgiuveni. Este autorul a 14 sau 15 romane, pe multe dintre 

ele le-am citit şi mi-au făcut o impresie excepţională.  

Domnul Tudor Rădan este un scriitor al pământului giurgiuvean, înţelege foarte 

bine oamenii, înţelege foarte bine sufletele lor, înţelege foarte bine istoria pe care  le 

produce în conştiinţele oamenilor şi în acţiunile acestora. Sunt onorat să ţin această 

laudatio şi aş fi foarte fericit, în numele oamenilor de carte din Giurgiu, dacă distinşii 

consilieri ar acorda votul domniilor lor pentru acordarea titlului de cetăţean de onoare, 

domnului Tudor Rădan. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Pe domnul Rădan îl cunosc foarte bine, am avut în 

trecut colaborare cu dânsul şi mi-a lăsat o impresie extraordinară, atât ca om cât şi ca om 
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de litere. Atât cât îl cunosc eu, a îmbinat toate genurile literare, atât cel epic, din ceea ce 

citesc aici, cât şi cel dramatic. Este un om care a ştiut să se joace cu cuvintele frumoase, 

să facă oameni fericiţi, dar totodată să îi introducă şi în dramele pe care oamenii din 

Giurgiu, care au citit aceste cărţi, introducându-i în urma unei scrieri. Am înţeles că a 

scris despre Basarab I, întemeietorul Ţării Româneşti şi datoria asta mi-o fac faţă de 

dânsul şi vreau să scot în evidenţă faptul, de astăzi am auzit că este profesor de istorie, 

lucru pe care domnule profesor îl ştiţi foarte bine sunt şi eu ca şi dvs., am terminat istorie 

şi oameni de nivelul dvs. totdeauna i-am apreciat şi nu aţi făcut altceva în municipiul şi 

judeţul nostru decât să aduceţi la un alt nivel inteligenţa socială. Am spus-o de fiecare 

dată, în foarte multe şedinţe că inteligenţa socială este cea care creează elita, iar elita 

creează ierarhia. Oameni ca dvs. sau cei care au trecut prin peniţa dvs. să facă parte din 

ierarhia acestui municipiu şi acestui judeţ. Eu vă mulţumesc şi vă doresc baftă multă şi să 

ştiţi că sunt mândru datorită operelor pe care dvs. le-aţi scris. Vă mulţumesc mult de tot! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, câteva cuvinte aş vrea să 

adaug şi eu. Prima mea intersecţie cu scriitorul Tudor Rădan a fost când consilier fiind, 

cred că în anul 2009, a trebuit să aprobăm finanţarea editării unei cărţi scrisă de domnia 

sa, era vorba de „Capcanele iubirii” dacă nu mă înşel. La vremea respectivă am mers pe 

un principiu şi lucrul acesta o să-l spun, e bine şi când greşeşti să spui greşeala că poate 

atunci, măcar în sinea ta ţi-o recunoşti şi realizezi că ai greşit. La vremea respectivă am 

mers pe un principiu pe care ni-l transmisese fostul primar de a nu mai finanţa nimic că 

nu mai sunt bani. Începuse criza şi a spus să nu mai veniţi cu cereri că nu o să mai dăm 

nici un ban, nici pentru cărţi, nici pentru sprijine financiare, că nu mai sunt bani. Trebuie 

să facem economie şi la o lună sau două, a venit cu această cerere şi dintr-un principiu de 

corectitudine am spus că, tot dumnealui ne-a cerut să nu mai aprobăm, drept urmare, noi 

am ţinut cont de acest lucru. Bineînţeles s-a aprobat aunci, chiar mi-a spus domnul primar 

la vremea respectivă: citeşte cartea şi o să vezi că o să-ţi schimbi părerea. Am citit cartea 

şi la prima întâlnire pe care am avut-o cu domnul Rădan mi-am cerut scuze şi am spus: 

am greşit atunci când nu am votat, vreau să luaţi în considerare că prima carte pe care o 

veţi scrie, o voi susţine financiar, tocmai ca să-mi plătesc acea greşeală morală. A fost 

vorba de „Răzbunarea lupului cenuşiu” şi de atunci domnul Rădan a mai scris vreo trei 

cărţi şi cred că este în faza să mai scrie o carte. 

Drept urmare, această cerere care ne-a sosit privind acordarea disctincţiei celei mai 

înalte pe care o poate acorda municipalitatea Giurgiu, titlul de cetăţean de onoare, am 

considerat că merită să propun atenţiei Consiliului Local şi să acordăm acest titlu 

domnului Tudor Rădan pentru întreaga activitate a dumnealui. Mă opresc aici, ar fi foarte 

multe de spus, văd că domnul Rădan şi-a regăsit liniştea de a scrie şi puterea de a scrie, 

pentru că an de an vine cu o carte nouă şi nu este o repetare a celei vechi sau eu ştiu, 

apropiată de cele vechi, sunt teme şi idei noi. După ce-i înmânăm îi dăm cuvântul şi 

domnului Rădan că aşa ar fi normal. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot acest proiect de hotărâre. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

Vă felicit domnule Rădan! 

Domnul primar îi înmânează domnului Rădan diploma şi placheta de cetăţean de 

onoare. 
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Domnul Rădan Tudor: Domnule primar, domnilor consilieri, sunt atât de 

emoţionat, atât de surprins, încât sincer, nu găsesc cele mai potrivite cuvinte să 

mulţumesc gratitudinea dvs. şi pentru cinstea pe care mi-aţi făcut-o. Am scris un număr 

de 15 romane, acţiuni care se desfăşoară pe un spaţiu de peste 6 mii de pagini, am în 

proiect să mai scriu încă altele, sănătatea încă nu este afectată, încă mai pot petrece nopţi 

întregi scriind. De fiecare dată caut subiecte din oraşul Giurgiu şi din împrejurimi pentru 

că pământul acesta sfânt pe care călcăm zi de zi este plin de istorie, dospeşte de istorie şi 

ne face mare plăcere să ne amintim despre locurile în care ne-am născut, despre oamenii 

pe care i-am cunoscut, despre cei despre care am citit sau am auzit. Eu vă mulţumesc din 

toată inima. Vă mulţumesc domnule primar pentru că întotdeauna v-am simţit aproape de 

mine şi m-aţi ajutat când am fost la nevoie. Vă mulţumesc dvs., domnilor consilieri 

pentru că am găsit aceeaşi înţelegere şi la dvs.. Toate romanele care au fost sponsorizate 

şi au fost destule, de către Consiliul Municipal şi cel vechi şi cel al dvs., am găsit 

înţelegere, am găsit banii necesari şi m-am achitat cu cinste de aceste obligaţiuni. Nu-mi 

rămâne decât să vă promit solemn că nu voi face rabat de la încrederea pe care mi-aţi 

acordat-o şi în calitate de cetăţean voi munci cu aceeaşi râvnă, dar şi în calitate de 

membru al Consiliului seniorilor şi vă rog să mă consideraţi tot timpul alături de dvs.. Vă 

mulţumesc foarte mult! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Şi noi vă mulţumim şi să vă dea Dumnezeu 

sănătate şi viaţă lungă, să mai scrieţi astfel de opere. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Căutaţi izvoarele Argedavei, domnule Rădan, 

Argedava, prima capitală a Daciei a fost la noi, în judeţul Giurgiu, la Mihăileşti. Nu e 

lucru de glumă, gândiţi-vă la faptul că acolo Burebista şi-a dat viaţa. În această cetate a 

fost asasinat. Se află pe teritoriul oraşului Mihăileşti. Colegii noştri râd, ei habar nu au, 

dau cu piciorul la o istorie pe care ar trebui să ne-o asumăm. Mulţumesc! 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea conferirea titlului de „Cetăţean 

de Onoare al Municipiului Giurgiu” domnului PETRE CRĂCIUN  
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz negativ 

la acest proiect de hotărâre.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aş vrea să, înainte de a da cuvântul domnului 

profesor, aş vrea să prezint un pic din activitatea domnului Petre Crăciun şi poate că acei 

consilieri din comisia juridică care poate nu au fost foarte bine informaţi privind 

activitatea domnului Petre Crăciun, acum în plen îşi vor schimba şi sunt ferm convins că 

în timpul care a trecut de la Comisia juridică şi până la momentul votului în plen, sigur, 

cerând relaţii şi date…. Nu am să merg pe faptul că domnul Petre Crăciun s-a născut şi a 

copilărit şi a învăţat şi s-a format la Giurgiu, atât la Şcoala 4 cât şi la Liceul Maiorescu. A 

urmat cursurile Facultăţii de istorie – filosofie, a absolvit studii post universitare şi 

universitare la Bucureşti – Facultatea de jurnalism, a lucrat ca profesor de istorie. Aş vrea 
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să mă refer la activitatea care a avut-o şi ceea ce a oferit publicului din munca şi creaţia 

dumnealui. Pe lângă emisiunile pe care le-a avut la posturile  naţionale de televiziune 

TVR – România şi TVR – Internaţional. Pe lângă filmele documentare pentru care a 

semnat producţiile cu caracter educativ, obţine marele premiu al Asociaţiei Scriitorilor 

din Iaşi şi locul I la Consursul de poveşti ”Ion Creangă” şi apoi urmează întreaga 

activitate a dumnealui.  

Este membru al Uniunii Scriitorilor din România – Filiala Literatură pentru Copii 

şi Tineret, este autorul a 13 scenarii pentru filme poliţiste şi de scurt metraj care s-au 

achiziţionat de TVR şi s-au difuzat în cadrul emisiunii „Enigma”, emisiune de la TVR 2 

şi TVR3. A fost nominalizat cu două cărţi în 2014 – „Basme” şi „Cruciada pisicilor” la 

premiile Uniunii Scriitorilor din România şi în acelaşi timp a obţinut premiul „Cartea 

anului” din partea Filialei Literatură pentru Copii şi Tineret a Uniunii Scriitorilor din 

România. A publicat 19 volume, cel mai apropiat sufletului său fiind „Basme” care a 

văzut lumina tiparului în 2013 şi ca semn de rcunoştere a meritelor sale profesionale şi a 

remarcabilelor contribuţii la creşterea prestigiului municipiului Giurgiu, executivul 

Primăriei propune conferirea titlului de cetăţean de onoare al municpiului Giurgiu 

domnului Petre Crăciun. 

Poate că acest domeniu a trezit anumite îndoieli, a literaturii pentru copii, dar să 

ştiţi că aşa cum pornim educaţia copiilor noştri, aşa îi facem iubitori de carte şi ulterior. 

Să ştiţi că literatura pentru copii, eu pot să spun, că este mai importantă ca şi conţinut 

decât ceea ce venim ulterior, pentru că aceste cărţi pentru copii sunt sigur citite de copii, 

sunt sigur răsfoite şi dacă conţin informaţii care nu sunt conforme, lucrul acesta poate să 

atragă după sine, probleme foarte mari pentru copiii noştri. 

Aş vrea să-i dau cuvântul domnului Stan. 

Domnul Stan Victor: Doamnelor şi domnilor consilieri, domnule primar, este o 

onoare pentru preşedintele Filialei de Literatură a Uniunii Scriitorilor, literatură pentru 

copii şi tineret, să vorbească astăzi în faţa dvs. despre un coleg, mare scriitor de basme, 

basme contemporane, un educator prin cuvântul de lumină scris şi ceea ce m-a făcut să 

vin cu toată dragostea la dvs. pentru că am în braţe o fântână de lumină din care copii pot 

oricând cu ciutura lutului românesc să poată să se înalţe prin lumina cuvântului românesc. 

Nu mai vin cu vorbele pe care le-a rostit cu atâta delicateţe şi cu atâta exactitate domnul 

primar, dar vreau să vă spun că giurgiuveanul Petre Crăciun, scriitorul Petre Crăciun a 

fost alături de mine de şase ori la Chişinău reprezentând literatura română contemporană 

pentru copii şi tineret. Aşa cum spunea şi domnul primar, a scrie literatură pentru copii şi 

tineret nu înseamnă a coborî la nivelul copilului, ci te a înălţa la cerinţa copilului. E foarte 

greu să scrii literatură pentru copii. În momentul în care ai terminat o lucrare literară 

pentru copii şi tineret primul judecător este copilul pe care îl ai în faţă, îi expui creaţia dar 

în acelaşi timp urmăreşti mimica lui, vezi dacă e încântat de creaţie sau nu. Dacă este 

încântat de creaţie ieşi cu lucrarea la tipografie şi în felul acesta, şcolile la care am mers 

împreună cu domnul Petre Crăciun, elevii de acolo au o bucurie, sunt interesaţi să aibă 

cartea, s-o citească. Nu mai departe decât acum trei zile am fost la dvs., la Giurgiu, la 

Şcoala nr.8 unde peste 200 de copii, în sala amfiteatru au fost prezenţi împreună cu 

conducerea, împreună cu inspectorul general din Giurgiu şi cu alţi colegi profesori, unde 

copiii au rămas extraordinar de încântaţi şi a fost un moment important. De aceea este 
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pentru mine o mare bucurie să fiu alături, astăzi, aici la dvs., la Giurgiu, în momentul în 

care dvs. aprobaţi titlul de cetăţean de onoare al oraşului Giurgiu pentru colegul meu 

Petre Crăciun. Vă mulţumesc şi daţi-mi voie să vă urez din suflet şi din inima de lumină a 

copiilor să aveţi „Sărbători fericite”, un an mai bogat în 2015 şi cu ajutorul lui 

Dumnezeu, prin acţiunile pe care le facem în şcolile din judeţul şi oraşul dvs., să ne 

întâlnim aşa cum ne-am întâlnit şi cu o parte dintre dvs.. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă cineva mai doreşte să ia cuvântul? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vreau să ştiu şi eu care colegi au dat vot împotrivă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Haideţi să mergem mai departe! Vreau să supun 

la vot proiectul de hotărâre. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Vreau să spun şi eu ceva. Eu am avut onoarea să-l 

cunosc pe domnul Crăciun acum câteva zile. De atunci, luând cărţile dumnealui şi 

uitându-mă, citind o parte dintre ele, vă spun că pentru a citi o carte un copil, nu e ca unui 

adult, citesc la început, poate îmi place, poate nu-mi place. Dacă copilului îi place o 

citeşte de la început, dacă nu-i place n-o citeşte deloc. Asta e o misiune foarte grea, a fi 

scriitor de carte pentru copii şi faptul că are atât de multe cărţi scrise  şi citite de copii, 

înseamnă că este un scriitor bun şi mai ales că face cinste oraşului nostru pentru că a avut 

cea mai bună carte pentru copii de la departamentul pentru copii de la Uniunea 

Scriitorilor. Mai mult de atât, eu nu ştiu dacă avem atât de mulţi giurgiuveni care să ne 

facă atât de multă cinste. Mulţumesc! 

Domnul consilier Ilie Clement: Sunt bucuros că astăzi constat că pe domnul 

Crăciun nu-l cunoaşte nimeni mai bine ca mine, casa părintească este lipită de casa mea. 

Îl cunosc pe, şi îmi pare rău că nu a plecat tocmai de la mine propunerea ca Petre Crăciun 

să devină cetăţean de onoare al oraşului nostru. Este o bucurie să stai lângă Petrişor, cum 

îi zicem noi, este o bucurie să stai lângă familia lui frumoasă, lângă mama lui de o 

modestie exagerată şi o soră la fel, iar atunci când are puţin timp liber şi vine acasă, toţi 

vecinii casei părinteşti se bucură din tot sufletul că scriitorul nu a uitat de unde a plecat. 

Să scrii 17 cărţi nu e un lucru uşor. E greu să scrii 17 coli într-o ciornă, dar să scrii pentru 

copii şi faptul că un reprezentant al Uniunii Scriitorilor din România vine şi pledează 

pentru Crăciun este, zic eu, o bucurie şi pentru noi că, iată, astăzi mai facem un cetăţean 

de onoare care merită din plin. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dau cuvântul domnului viceprimar. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Mulţumesc domnule preşedinte, dacă mi-aţi fi dat 

de când am solicitat, poate nu mai erau atâtea intervenţii. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu v-am văzut. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Ok, e în regulă. Discuţiile în comisia juridică au 

pornit de la faptul că unele din materialele de prezentare conţinea nişte inadvertenţe, aşa 

că lucrurile s-au lămurit între timp. Oricum votul comisiei este consultativ, deci putem să 

trecem la votul în plen. Asta trebuia să vă comunic! Mulţumesc! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

Domnul primar îi înmânează domnului Crăciun diploma şi placheta de cetăţean de 

onoare. 
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Domnul Petre Crăciun: Mulţumesc mult! Sunt foarte emoţionat mai ales că acest 

lucru se întâmplă, nu la Chişinău cum a zis domnul Stan, unde am fost foarte bine primiţi, 

nu pe podiumul Uniunii Scriitorilor unde de asemenea am luat marele premiu şi se 

întâmplă acasă. Sunt foarte emoţionat, îmi cer scuze. Unde te bucură mult când vine 

recunoaşterea unei munci care durează de foarte mulţi ani.  

Eu scriu literatură de copii, nu de acum, de vreo 20 şi ceva de ani. Confirmările au 

venit pe rând, sunt 10 cărţi publicate pentru copii, ele arată cum arată. Toate mă bucură 

foarte mult, dar cum spunea domnul primar în prezentarea aceea, cartea „Basme”, cea 

care a luat premiul Filialei Uniunii Scriitorilor şi  care a mai luat un premiu acum 17 ani, 

e o carte care duce Giurgiu şi nu numai pe mine, într-o panoplie foarte rară. Basme de 

autor în România la ora actuală nu se mai scriu. Prin acordarea acestui titlu de cetăţean de 

onoare şi prin implicarea mea şi prin ceea ce scriu, cred că reuşesc să duc şi eu Giurgiu 

într-un loc unde se află nume importante precum Petre Ispirescu şi mă rog, nume pe care 

nu vreau să le mai spun pentru a nu fi socotit a fi lipsit de modestie. Eu merg foarte des 

prin şcolile din Giurgiu, nu numai în Giurgiu, am mers foarte mult în judeţ. Avem 

împreună cu cenaclul Luceafărul – Caravana Cărţii pentru Copii. Cărţile sunt scoase pe 

cheltuiala mea, deci nu am făcut nici măcar din acest punct de vedere nimănui nici un fel 

de deranj şi le-am scos, le-am dăruit copiilor. Pe unde mergem, cum spunea şi domnul 

Stan, se simte o emoţie. Copiii, e foarte important în momentul în care copiii percutează 

şi înţeleg, e cea mai mare bucurie pentru mine, iar în momentul în care văd acest lucru, 

asta mă încurajează. Sunt multe alte cărţi în lucru, le am pe şantier, vor apărea anul viitor 

probabil încă două. Am să public, la invitaţia domnului director Dan Mucenic şi la 

Biblioteca giurgiuveană, deja m-am gândit la un asemenea volum pentru a relega legătura 

pe care o am. Eu locuiesc în judeţul Giurgiu, părinţii mei, mama locuieşte în Giurgiu, iar 

literatura pentru copii, eu cred că este cel mai important lucru care există. Cineva spunea 

că e tot literatură, dar e mai bine scrisă. Un copil este un judecător foarte exigent, în 

momentul în care simte, îndepărtează cartea. Faptul că ei citesc cărţile mele mă bucură 

foarte mult şi mă încurajează, iar Giurgiu va fi, eu vă promit, în ceea ce mă priveşte, 

împreună cu colegii din Uniunea Scriitorilor, un punct important pe harta literaturii 

pentru copii, întrucât, în ultimii ani, din păcate poate lipseau asemenea punţi de legătură. 

L-am avut pe Petre Ghelmez, dar trebuie dusă mai departe făclia. Eu am venit şi cu un 

copil, dacă este timp, este o fetiţă care vrea să spună o poezie. Este o elevă de la Şcoala 8, 

ştie toate poeziile mele pe dinafară. E cel mai important public! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Să vină în faţă. 

Andreea Mihalache recită poezia „Privighetoarea ştie româneşte”.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Vă mulţumim! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Păunescu, dacă îmi permiteţi să vă ofer 

pentru familia domnului Bogatu, căruia i-am oferit titlul post-mortem, diploma şi 

placheta. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă din cei invitaţi doresc să mai rămână, dacă 

nu, vă mulţumim frumos pentru participare şi sper să ne vedem şi cu alte ocazii. 
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Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi a 

Statului de Funcţii ale Direcţiei de Impozite şi Taxe Locale Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil 

şi propune: cheltuielile cu personalul angajat pentru încasarea taxei de habitat, să fie 

suportate de către operatorul comercial al serviciului de salubrizare.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule preşedinte, rugămintea este 

dacă aţi supus la vot cu propunerea care am propus-o. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Am supus-o la vot în forma iniţială. 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale 

începând cu anul fiscal 2015 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi, aş vrea să 

mai adugăm un articol la acest proiect. Am tot aşteptat şi s-ar putea, nu a fost aprobat în 

plenul Parlamentului noul Cod fiscal. Se încearcă prin Asociaţia Municipiilor din 

România să se introducă un nou punct în Codul Fiscal, acela de impozitare cu până la 5 

ori imobilele şi terenurile care sunt părăsite şi neîntreţinute şi lăsate în stare de degradare 

sau terenurile intravilane care sunt neîntreţinute, necurăţate şi care creează un disconfort 

edilitar. S-a încercat acest lucru încă din faza de concepere a noului Cod Fiscal, numai că, 

el s-a discutat în perioada de campanie, nu şi-a dorit nimeni să vină cu o taxă 

suplimentară, că s-ar fi interpretat că este o taxă nouă acordată de guvernul Ponta. Drept 

urmare, nici guvernul şi nici ministerul nu a dorit să introducă acest punct pe ordinea de 

zi. Să vedem, se va aproba, nu se va aproba. Aş vrea să luaţi în considerare, legea 

permite, legea impozitelor şi taxelor locale, permite creşterea, dacă aţi observat toate  

impozitele şi taxele sunt păstrate la nivelul anului trecut, deci, nu avem nici o majorare, la 

nici un element.  
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Dacă aţi dori să introducem un punct la art.1 litera „n”: impozitul stabilit asupra 

clădirilor şi terenurilor deţinute de persoanele fizice sau juridice, se suplimentează cu 

20%, că atât pemite legea la momentul acesta, pentru clădirile sau terenurile neîngrijite 

sau deteriorate. Această creştere va fi posibilă după aprobarea regulamentului în baza 

căreia se face această suplimentare a impozitului. 

Legea ne permite să mărim cu până la 20%, dacă vrem noi, administraţiile locale, 

numai că noi le-am păstrat la nivelul anului trecut fiindcă nu facem un mod de a mări 

taxele ca să avem bani mai mulţi. Mai bine le păstrăm la nivelul pe care l-am avut anul 

trecut, tocmai pentru a crea acel confort al populaţiei, să-şi plătească impozitele şi taxele. 

Dar pentru clădirile care sunt lăsate în stare de paragină şi nu avem nici o modalitate de a 

interveni la proprietari, avem foarte multe terenuri în jurul Giurgiului proprietate privată a 

diverselor societăţi sau persoane fizice, care le lasă cu gunoi pe ele, nu-şi taie iarba. 

Uitaţi-vă şi terenurile din oraş! Avem teren, acesta de lângă Primărie. Noi nu putem să 

intervenim, să-i facem nimic, îi dăm o amendă de 1.000 lei şi din momentul acela nu mai 

putem să-i facem nimic. Aşa putem să-i mărim, măcar cu 20%. Avem acestă clădire de 

lângă Primărie. Uitaţi-vă la ea! Nu putem să-i facem nimic. L-am forţat în orice mod, nu 

se poate. Aş fi acceptat varianta şi noi o susţinem, de 5 ori, pentru că atunci îl arzi la 

buzunar şi o să ia o decizie, ori demolează mizeria asta de lângă Primărie, ori îşi curăţă 

terenul acesta care trebuia să fie Carrefour, este terenul acela din faţa lui Lidl. Dar sunt 

foarte multe terenuri abandonate în oraş în care nu-l poţi influenţa cu nimic ca să şi-l 

întreţină. Îi trimitem, îi dăm o amnedă şi după legea spune să-l laşi să intre în legalitate, 

că altfel nu mai poţi să-i faci nimic. Plăteşte 1.000 lei şi nu-l mai interesează şi avem „n” 

probleme de genul acesta. De aceea vă rog, dacă luaţi în considerare, atât putem acum, 

noi putem doar pentru cele şi oricum nu vor intra în vigoare imediat, decât după ce, 

respectând şi legea transparenţei să publicăm un regulament şi poate că la luna februarie 

vom veni cu un regulament de aplicare al acestui articol. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă în legătură cu această propunere a 

domnului primar, sunt discuţii? Sau în legătură cu proiectul? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Noi, în general, la materialele acestea 

care sunt prezentate legate de buget, noi am avut în fiecare an multe discuţii. În condiţiile 

în care au fost modificări consistente asupra nivelului impozitelor şi taxelor, lucru care a 

fost urmărit de întreaga populaţie a municipiului Giurgiu. În acest an asistăm la un lucru 

care e niţel mai ciudat, în sensul că nu se modifică cu nimic prevederile din bugetul pe 

2015 faţă de 2014. Sigur că aşa cum spunea şi domnul primar, e posibil ca executivul în 

condiţiile în care în anul 2015 se va întruni şi va stabili anumite modificări, să poată să 

facă. Din punct de vedere al impactului social, sigur că este o problemă destul de mare 

pentru bugetul local în sensul că sursele de venit pentru Primărie se vor păstra aceleaşi ca 

şi anul trecut în condiţiile în care intervine sigur inflaţia şi alte lucruri care…..  

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule consilier, vă rog frumos, dacă aveţi 

ceva în legătură cu proiectul de hotărâre. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dar, eu asta discut domnule… 

Domnul consilier Măroiu Marian: Propuneţi efectiv că…. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu discut de altceva, discut de proiectul 

de hotărâre sau nu sunteţi atent? Discut la obiect, nu discut de basme, nu discut de 

copilaşi şi nici de altceva, domnule consilier. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu e normal. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Vă rog frumos domnule coleg, dacă nu 

sunteţi atent la ceea ce spun eu, spuneţi domnule. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu am auzit ceva cu CET-ul, care nu are nici o 

legătură. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu am pronunţat cuvântul CET, 

domnule coleg. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Cred că nu sunteţi nici unul atent. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În condiţiile acestea, sigur că pentru 

locuitorii municipiului Giurgiu acesta are un impact atât pozitiv atât la treaba că nu este 

influenţat bugetul, dar şi ca surse de finanţare a investiţiilor şi a celorlalte, are un impact 

negativ. Având în vedere că Giurgiu este printre judeţele cu o dezvoltare economică şi 

practic cu surse la bugetul statului foarte mici, e printre ultimele locuri din România. 

Sigur că aici, nu putem decât să subscriem la această hotărâre a domnului primar. În 

condiţiile astea, eu cred că situaţia care se prezintă în momentul de faţă nu  este decât să 

creezi o stare relativă de linişte oarecare, o linişte aparentă, pentru că noi pentru prima 

dată, iacătă, în mulţi ani, noi, de fapt şi anul trecut a fost o situaţie asemănătoare, reuşim 

să nu modificăm prevederile de buget. Acestea pot să aibă o influenţă mare asupra 

oraşului în condiţiile în care se va dezvolta economia bugetului. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Şi eu vă mulţumesc! Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat cu amendamentul domnului primar. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule preşedinte am şi eu o rugăminte: pentru 

a fi mai cursivă şedinţa, vă rog eu frumos, intervenţiile să fie la obiect şi maxim 2 minute 

pentru fiecare. 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor speciale pentru 

eliberarea unor documente solicitate de către persoanele fizice şi persoanele 

juridice începând cu anul fiscal 2015 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pe anul 2015 pentru 

utilizarea domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu  
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 

de 5.550 lei, Asociaţiei Democrată a Rromilor 2012 Giurgiu „Din inimă pentru 

inimă!” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea menţinerii taxelor pentru 

utilizarea domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu 

pentru anul 2015, la nivelul anului 2014 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea menţinerii chiriilor pentru 

spaţiile cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă din Municipiul Giurgiu, 

stabilite prin Hotărârea Consiliului Local nr.477/19.12.2013, pentru anul 2015 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării domeniului 

public al Municipiului Giurgiu, destinat desfăşurării activităţii de publicitate 

stradală 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Această activitate de publicitate stradală, aduce 

ceva venituri? Adică se încasează? Care-i procentul de încasare? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu procent de încasare, vă pot spune ce s-a încasat, 

o medie anuală: 80 – 100 de milioane lei pe an, bani vechi. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Bun, am înţeles, dar din valoarea contractelor 

de închiriere? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, acestea sunt. De aceea am dorit să facem un 

regulament, să-l scoatem la concesiune, să-i dăm un operator şi de acolo să luăm în cotă 

fixă stabilită care se licitează şi nu ne mai interesează. Apar ca ciupercile fel şi fel de 

panouri, urmăreşte-le, caută-le, dă-le jos, ai de plătit, nu a plătit, cât plăteşte şi vă spun în 

mediul acesta al publicităţii există o practică. Noi trebuie să luăm cotă parte, nu ştiu, 30% 

din contractul de închiriere, din contractul de publicitate, dar ei îşi fac contract de 

publicitate pe 2 lei şi restul este contract de mentenanţă, pe aia nu luăm bani şi atunci noi 

luăm 30% din 2 lei, că aşa sunt contractele. În acest moment concesionăm ca toate 

celelalte oraşe mari ale României, concesionăm, am stabilit nivelul de concesiune care se 

licitează, acel nivel ni-l plătesc anual şi ştim că nu ne mai doare capul. 

Domnul consilier Măroiu Marian: E vorba de 24.000 de euro anual.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  
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Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului Local de 

acţiune pentru  protecţia apelor împotriva poluării cu nitraţi proveniţi din  surse 

agricole la nivelul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea apartamentării imobilului 

Dispensar Uman, situat în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Doamna consilier Dinu Elena: Domnule secretar, vă rog să consemnaţi că la acest 

proeict de hotărâre nu voi participa nici la discuţii, nici la vot. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui teren 

situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar domnului Udrea Ionuţ Nelu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.159 din data de 05 iunie 2014, cu privire aprobarea 

Bugetului Municipiului Giurgiu, în calitate de partener în cadrul Proiectului 

„PORTUL VERDE ŞI DE ÎNALTĂ PERFORMANŢĂ GIURGIU”, finanţat prin 

Programul TEN-T 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.3, la 

Contractul nr.2.614/01.02.2013 de delegare a Serviciului de întreţinere, 

administrare mobilier stradal, marcaje rutiere, parcări  şi fond locativ, încheiat 

cu societatea GIURGIU SERVICII  LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 



 19 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Aici, în titlul acestui proiect de hotărâre se 

vorbeşte şi despre serviciul de întreţinere al parcărilor. Ce facem noi? Ce face Giurgiu 

Servicii Locale? Şi ce am putea face, să facem o activitate cât de cât profitabilă din 

serviciul acesta de parcări. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La parcări, sigurul lucru care îl face şi este susţinut 

de Primărie, sunt marcajele la parcări şi cam atât. Ce putem face? Când vom avea parcări 

curate, drepte, asfaltate, marcate, vom face şi proiectele. Adică vom pune în aplicare şi 

hotărârea privind parcările de domiciliu şi licitaţiile pentru parcările de domiciliu. Este 

greu să te duci acum la oameni şi să le spui să-şi plătească locul de parcare, când acela 

este impropriu. Vom lua această decizie în momentul în care vom intra cu proiecte, atât 

cu finanţare locală, cât şi cu finanţare europeană, la amenajarea de parcări între blocuri. 

Şi mă refer, pe anul viitor o să vedeţi două proiecte: la blocul Mariţa şi la bulevardul 

CFR, în spate la blocuri, se vor curăţa toate zonele de garaje şi se vor face parcări 

semiacoperite. Este un model mai nou, mult mai plăcut şi acelea vor fi scoase la licitaţie 

pentru parcări de domiciliu. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Intenţia mea a fost alta, probabil nu am fost şi 

eu aşa de explicit. Până ajungem acolo să plătescă locatarii pentru parcările de domiciliu, 

aş fi sugerat să regândim problema parcajelor din zonele aglomerate şi din zonele 

adiacente centrelor comerciale şi aş zice, că ar fi bine să revenim la tarifarea parcării în 

piaţă şi în alte locuri amenajate. Deci, asta ar fi o problemă şi de asemenea, vreau să 

reamintesc că anul trecut am mai sesizat şi alte probleme legate de…  

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu are legătură cu proiectul de hotărâre, vă rog 

frumos. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Bun, dar acesta, are legătură ceea ce propun, să 

regândim şi să… 

Domnul consilier Măroiu Marian: Da, este un poiect de hotărâre care trebuie 

iniţiat… 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Să nu ne fie frică de această problemă, altfel 

creem discriminări pozitive. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, aveţi dreptul, conform 

statutului să iniţiaţi un proiect de hotărâre, să veniţi să-l supunem dezbaterii Consiliului. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Cer sprijin Direcţiei de Administraţie Locală să 

facă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, când aţi venit dvs. ca 

primar, la începutul mandatului aţi propus un proiect de hotărâre legat de impozitele care 

trebuie plătite pentru cei care au locuri de parcare în faţa blocului şi celorlalte.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Chirii, nu impozite. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Chirii. Eu ştiu că la vremea respectivă 

Consiliul a aprobat acest material, eu m-am abţinut la acest lucru. Vreau să ştiu dacă 

acesta se aplică sau nu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Încă nu se aplică. Asta am spus un pic mai 

devreme. Atâta timp cât nu avem parcări bine amenajate, nu poţi să-i ceri omului bani. Pe 

un principiu îţi ofer şi te pun să şi plăteşti. Nu pot să te pun să plăteşti, dacă nu-ţi ofer. 
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Drept urmare, toate parcările care sunt regândite, pe proiecte cu susţinere locală sau 

europeană, vor fi automat, după aceea şi cu parcări plătite. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, a fost un proiect de hotărâre aiurea 

făcut, aprobat tot aiurea în Consiliul local şi iacătă, asistăm acum la un an şi ceva….  

Domnul primar Barbu Nicolae: Dvs. v-aţi abţinut, domnule consilier. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Da, eu nu am aprobat atunci acest 

proiect de hotărâre şi iată că după acest an, stimaţii colegi şi cu noi…. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Haideţi să discutăm la „Diverse” lucrurile astea. 

Dacă în legătură cu proiectul de hotărâre mai sunt discuţii? Dacă nu, vă supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.3 la 

Contractul nr.2.490/15.02.2012 pentru delegarea Serviciului public de 

salubritate în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: De fiecare dată când a fost vorba de acest 

contract de salubrizare, preocuparea administrativului, executivului pentru pregătirea să 

zic aşa, societăţii comerciale în care suntem acţionari 100%, pentru o eventuală 

participare la procedura pe care o organizează Societatea de Dezvoltare Intercomunitară 

Curăţenie pentru….. nu mai ţin minte titlul. Cred că am putea să intrăm şi noi în 

competiţie. Sigur că asta înseamnă nişte costuri pentru a te autoriza, dar cred că acest 

efort ar merita. Cine ştie? Poate dă Domnul să câştigăm. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, îmi permiteţi să vă răspund? 

Îmi pare rău că îmi adresaţi dvs., aveam o pretenţie mult mai mare, vis-a-vis de acest 

punct de vedere. Între ceea ce putem noi să facem ca Primărie şi ceea ce se face pe piaţă, 

e un alt punct de vedere şi care nu are nici o treabă cu salubritatea. Dacă ştiţi foarte bine 

Primăria municipiului Giurgiu este parte în acel ADI ca şi proiect pentru un judeţ curat, 

managementul deşeurilor cu noua groapă care s-a făcut la Frăteşti. Dacă ştiţi foarte bine, 

nu avem dreptul să avem pentru că în acest moment, dacă citeaţi tot materialul, Consiliul 

Judeţean ne informează că în acest moment se trece la faza de licitaţie pentru desemnarea 

operatorului regional. Acel operator regional va opera în tot judeţul şi trebuie să vii cu o 

bază materială aşa de mare şi puternică încât, nici dacă ne-am fi dorit noi nu…. Nici nu 

mai discutăm că vrem să ne facem curăţenie în curtea noastră şi să ducem gunoiul acolo, 
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noi acum trebuie să intrăm într-o licitaţie centralizată la nivelul Consiliului Judeţean 

pentru întreg judeţul, asta e o dată. Dacă noi am fi avut vreo societate, eu zic că nu am fi 

câştigat puncte pentru că intrăm cu marile firme de salubritate din ţară, nu am fi câştigat 

puncte la experienţă, la, nici nu luam avizele. În al doilea rând, avem un contract în 

derulare. El trebuia să se încheie în 2 ani de zile maxim sau în momentul în care Consiliul 

Judeţean ne anunţa că a fost finalizată licitaţia pentru desemnarea operatorului regional şi 

în acel moment se închid toate contractele de salubritate încheiate de toate UAT-urile din 

judeţ şi intră pe acel contract regional. Consiliul Judeţean, ştiţi cu toţii problema, au fost 

„n” licitaţii, s-au suspendat, s-au contestat. Acum ne-au anunţat că noi suntem obligaţi să 

le cerem lor punctul de vedere şi ne-au anunţat că procedura a fost reluată şi s-ar putea în 

aprilie-mai să fie finalizată. Drept urmare, noi am venit, noi nu putem mai mult şi noi tot 

îi dăm un act adiţional acelui operator care a câştigat licitaţia pentru că el are clauză 

obligatorie: pe durata existenţei, pe 2 ani sau când se termină licitaţia pentru desemnarea 

operatorului regional. Noi suntem în faza în care funcţionăm în continuare. Acum îi mai 

dăm o prelungire pe 6 luni, pe 5 luni, nici pentru el nu-i corect. Credeţi-mă că în acest 

moment, acest operator nu poate să-şi facă investiţiile, nu ştie mai stă, nu mai stă. De 

aceea, dacă ştia de la început că are 3 ani, 3 ani şi jumătate, că uite se împlinesc 3 ani  de 

când i-am dat 2012 – 2015, ar fi avut posibilitatea să-şi facă anumite investiţii, dar îl 

ţinem aşa. E greu să vă spun că putem să facem noi. Noi nu avem nici societate 

autorizată. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu am contestat modalitatea de prelungire a 

contractului, sunt de acord. Poate nu înţeleg eu bine, am zis că ar putea exista o 

similitutdine între operatorul regional Apa Service şi un operator….  

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule consilier, haideţi, ceva legat de 

proiect. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Atunci recomand totuşi la punctul ăsta, chiar 

dacă nu se trece în ordinea de zi, să se înfiinţeze o companie de proiect că aşa e la modă 

şi se poate participa, să poate îndeplini condiţiile pe care le cere o licitaţie. 

Domnul consilier Măroiu Marian: La „Diverse”, vă rog frumos să puneţi această 

problemă. Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.305 din data de 29 august 2013 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 



 22 

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică cu strigare a unui spaţiu disponibil excedentar situat în incinta Şcolii 

Gimnaziale „Mihai Eminescu” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

 Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.307 din data de 29 august 2013 

privind aprobarea studiului de oportunitate şi caietului de sarcini în vederea 

concesionării prin licitaţie directă a terenului în suprafaţă de 4,00 ha., situat în 

Municipiul Giurgiu, adiacent strada Voestalpine, Platforma I Chimie 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, cu amendamentul: concesiunea să fie făcută prin „licitaţie publică”.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Cred că nu aţi citit bine despre ce e vorba. Este o 

modificare a contractului de concesiune care există, în care el avea obligaţia ca într-un an 

de zile să-şi ceară autorizaţia de construcţie. Firma respectivă ne-a făcut dovada că s-a 

modificat, din momentul în care ei au concesionat până au dorit să-şi depună autorizaţia 

de construcţie, s-a modificat legea şi nu mai beneficiază de acele certificate verzi de care 

beneficiau în momentul în care au pornit la drum. Drept urmare, au cerut o păsuire să 

prelungim acel termen de începe a investiţiei până la 30 iulie, să decurgă. Ca din acel 

moment, dacă, au mai cerut 6 luni, ei tot cred că actualul guvern o să revină la acea 

decizie de limitare a numărului de certificate verzi pentru energia termică şi electrică 

obţinută în cogenerare. Au cerut o păsuire de 6 luni.  

Sunt firme străine şi care având clauză 1 an de zile să-şi ia autorizaţia, ei au venit şi 

au mai cerut o dată în Consiliu. Sunt atât de multe firme româneşti care au luat 

concesiune, a trecut perioada când trebuia să-şi facă investiţia, dar nici nu au spus nimic. 

Ei merg corect şi de aceea au venit în Consiliu şi de aceea au zis să le prelungim până în 

iunie să luăm decizia. Ne plătim până în iune toate datoriile, dar din iunie dacă nu facem 

reziliem şi am plecat. Dacă facem, să fim în regulă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului minim al redevenţei 

pentru începerea negocierii în vederea stabilirii cuantumului redevenţei la 

cabinetele medicale, situate în incinta Dispensarului 5-9 din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată.  

Doamna consilier Dinu Elena nu votează. 

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 36,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, Bulevardul Bucureşti, 

adiacent S.C. Petrom S.A. 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 226,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada 1 Decembrie 1918, 

nr.75A 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea cesiunii Contractului de 

concesiune nr.15.260/27.06.2013, încheiat între Municipiul Giurgiu şi Societatea 

Comercială HIDRO OLT S.R.L. Alexandria 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Eu am o umbră de îndoială că noua firmă ar 

putea să desfăşoare activitatea pentru care se cesionează acest contract de concesiune 

Bioenergoterapie SRL Craiova, înfiinţată în 1994. Până în 2012 nu a acţionat deloc, nu a 

funcţionat, în 2013 a început să plătească TVA-ul şi are ca obiect de activitate cultivarea 

fructelor, sămânţoase şi sâmburoase.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să vă explic despre ce e vorba. În luna 

octombrie firma Hidro Olt a intrat în procedura de reorganizare juridică. Drept urmare, 

tot din grupul firmelor o altă firmă preia şi face investiţia, tocmai pentru a nu avea 

probleme de lichidare sau alte lucruri. Deci, este o firmă tot din cadrul grupurilor de firme  

Hidro Olt. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Vis-a-vis de întrebările colegului, noi am 

dezbătut această problemă la comisia juridică şi noi ne-am opus şi iniţial eram în ideea 

care a zis-o domnul coleg. Acum cei din executiv au prezentat o situaţie, a părut destul de 

interesantă la treabă că această societate vine şi-şi plăteşte. Practic, noi, în condiţiile în 

care reziliam riscam să nu încasăm nici un leu la bugetul statului şi atunci am pus cele 

două variante faţă în faţă: varianta de a nu încasa nici un leu de la bugetul statului din 

această închiriere sau poate 2 lei sau 3 lei şi varianta în care ne plătesc. Această societate 

s-a angajat că o să plătescă debitul restant şi în continuare să-şi plătească chiria. Deci, în 

aceste condiţii noi am considerat că e mai economicos să-şi reîntregească nişte surse de 

finanţare, să aibă nişte bani pentru ei. Deci, aceasta a fost motivaţia domnule coleg, 

pentru care noi am susţinut ideea de continuitate, să curgă contractul, astfel încât să avem 

toţi banii încasaţi la bugetul statului. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Să recupereze banii pe care nu i-a luat şi 

trebuia să-i recupereze. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Da, da, sigur. Deci, condiţia este, dacă v-

aţi uitat şi în material, ca această societate să-şi încaseze toţi banii restanţi, Primăria să-şi 

încaseze toate sumele restante. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu sunt 

discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  
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Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unei reţele aeriene de transport agent 

termic primar aflată în zona Punctului Termic 35, aflată în exploatarea 

Societăţii Comerciale GLOBAL ENERGY PRODUCTION S.A. Giurgiu  
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.3, la 

Contractul nr.2.611/01.02.2013 privind delegarea Serviciului de specialitate 

pentru gestionarea câinilor fără stăpân, încheiat cu societatea GIURGIU  

SERVICII  LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.3 la 

Contractul nr.2.612/01.02.2013 privind delegarea gestiuni Serviciului de 

iluminat public, către societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea transferului mobilierului 

şcolar din patrimoniul Municipiului Giurgiu către Colegiul Naţional „Ion 

Maiorescu” Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 7.515,31 lei, pentru un număr de 11 persoane din 

Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea numirii auditorului financiar 

al Societăţii Comerciale Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A., pentru 

exerciţiile financiare aferente anilor 2014, 2015 şi 2016 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, cu următoarele precizări/modificări: 

- în Anexă să se modifice art.5.3., în sensul eliminării din text a noţiunii de 

DRAFT; 

- să fie eliminată noţiunea de curs mediu BNR; 

- dl. consilier Spoială propune un termen de 1 an, ca durată a prestării 

serviciilor, cu posibilitatea prelungirii cu încă 2 ani; 

- să se prezinte/precizeze şi atribuţiunile auditorului. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să vă spun: şi eu i-am întrebat de ce au 

auditor şi mi-au spus că nu au Comisie de cenzori şi automat, neavând Comisie de 
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cenzori ca să-i plătescă întotdeaua, îşi stabilesc un auditor, îl plătesc la sfârşitul anului şi-

şi fac toate materialele. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: E corect şi legal, domnule primar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Toate atribuţiile auditorilor sunt cele preluate din 

statut şi eu ştiu, ce mai au dumnealor acolo, dvs. ştiţi mai bine. Eu cred că din statut. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu sunt precizate toate atribuţiile în 

statut. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi dacă preia din cele ale Comisiei de cenzori? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt şi alte propuneri sau discuţii? 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 

două spaţii către Direcţia de Impozite şi Taxe Locale Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării de servicii 

juridice de către Societatea Comercială Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A.  
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Au fost momente când nu am înţeles 

oportunitatea achiziţionării de servicii juridice la nivelul Consiliului Local şi acum am 

încercat să monitorizez o parte, cum am putut, dintre angajaţii care lucrează la Serviciul 

Juridic şi am rămas surprins şi îi dau perfectă dreptate domnului primar că a iniţiat acest 

proiect de hotărâre, întrucât dacă ne reprezenta unul dintre angajaţi şi anume doamna 

jurist Motrici…. Pe care, într-adevăr am monitorizat-o…. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule consilier, este vorba de Zona Liberă 

aici. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Vreau să vă spun că această doamnă 

Motrici stă în timpul serviciului pe paginile de socializare, având cel puţin 10 comentarii 

ample şi nu ştiu ce activitate îi mai rămâne, timpul necesar. Aş vrea dacă este cineva de la 

Serviciul Juridic să-mi facă şi mie până săptămâna viitoare un raport de activitate al 
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acestei persoane. Mai vreau să vă aduc la cunoştinţă că a fost informat în nenumărate 

rânduri, informat verbal, domnul vice Vladu, dar văd că nu a luat nici un fel de măsură.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să vă spun că e greu să iei măsuri 

împotriva funcţionarilor publici din Primărie. E foarte greu, eu v-o spun din proprie 

experienţă, iar la Compartimentul Juridic situaţia e mai gravă în acest moment. Mai ne-a 

plecat un om, doamna Ciupitu Adelina care era inspector principal sau, oricum avea 15 

ani de vechime, a mai rămas domnul Ghincea. Încercăm să scoatem la concurs acele 

posturi, avem pe data de 22 un concurs şi vine tot cineva cu studii care cât de cât şi cu un 

pic de vechime, dar este greu să angajezi un jurist când îl plăteşti cu 10 – 12 milioane. 

Discutăm de altă retribuire, de alt mod de a recompensa  această activitate, această 

meserie. Oriunde s-ar duce şi dacă e cel mai slab avocat tot îşi găseşte vreo 2-3 pe acolo 

şi le-a luat 3-4-5 mii de lei şi a luat 15 milioane. Vă spun şi cred că doamna Motrici nu 

are mai mult de 8 milioane. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Nici nu ştiu dacă merită pentru 

activitatea pe care o face. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Staţi liniştit că există în Primărie persoane care iau 

mai mult şi tot nu ştiu ce fac, dar e greu pentru că sunt funcţionari publici şi este foarte 

greu să intervii. Am venit în urmă cu jumătate de an cu o modificare pe la societăţi, nu aţi 

fost de acord. Am vrut să fac în Primărie modificări de organigramă şi m-am blocat de 

legislaţie şi nu ai cum să faci. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Timpu trece, leafa merge…. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Este foarte important ce aţi spus, domnule consilier. 

Cum aţi identificat-o pe această doamnă că este pe…. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Reveniţi la chestiuni. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Vă rog, să revenim, libertatea de exprimare este 

liberă astăzi. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Referitor la punctul de pe ordinea de zi, cel 

puţin într-una din cele 4 speţe mi se pare o neconcordanţă sau nu ştiu cum să definesc: 

Zona Liberă contra Consiliului Local şi eu, Consiliul Local să aprob ca să vină, aprob un 

avocat ca să mă dea în judecată. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să vă dau un exemplu: avem doi copii, 

până la urmă şi când mă duc în justiţie cu copilul meu trebuie să-i omor avocatul 

copilului ca să câştig eu? Trebuie să câştige dreptatea şi adevărul, iar Zona Liberă are 

acţionariat 100% Consiliul Local. Ce să facem acum? Să-i dăm avocaţi proşti ca să nu se 

ducă? Să câştigăm noi în dauna lor? Nu tot noi ţinem Zona cu bani? Nu tot noi o ajutăm 

să o scoatem şi am scos-o? De 3 ani de zile tot am ţinut şi am scos-o din acel colaps care 

a fost? Şi acum ce facem? Trebuie s-o omorâm cu mâna noastră? Pe principiul: eu te-am 

făcut, eu te-am omorât? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu, nu, mi se pare normal. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: La şedinţă, noi când am analizat acest 

material a fost şi reprezentantul juridicului şi noi am întrebat şi ne-am opus sigur în prima 

etapă la această propunere de proiect. La vremea respectivă nouă ni s-a prezentat un lucru 

care ne-a convins de utilitatea, de plata acestei sume prin faptul că persoana respectivă îşi 

ia o remuneraţie. Practic îşi ia o sumă minimă ca salariu şi în acelaşi timp reprezintă  
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unitatea în procesele pe care le are cu alţi agenţi economici. Deci, nu e o treabă de 

încurcătură sau ceva, e o treabă în care fata aceasta care s-a prezentat…. În condiţiile 

astea, sigur că noi am fost de acord cu lucrul acesta, aceasta este şi motivaţia. Noi în 

şedinţa juridică ne-am opus ca această persoană sau să aloce o sumă pentru juridic, deci 

asta e motivaţia clară că e necesar să fie atribuită suma aceasta. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt discuţii ? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unor sprijine 

financiare Asociaţiilor de proprietari din Municipiul Giurgiu, în vederea 

igienizării subsolurilor 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de 

parteneriat între Primăria Municipiului Giurgiu şi Biblioteca Judeţeană „I.A. 

Bassarabescu” Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Bibliotecii Judeţene „I.A. Bassarabescu” Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 



 30 

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Fundaţiei AMFITEATRU, prin Biroul de turism - Eastern Danube 

Convention & Visitors Bureau din Giurgiu 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: La acest punct nu particip nici la vot, nici la 

discuţii. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico – 

economice pentru obiectivele, „Modernizare sistem de transfer termic la Punctul 

Termic 32, Punctul Termic Liceul de Marină şi Punctul Termic 52” 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2014 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului local de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2014 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de încheiere al 

exerciţiului financiar - contabil pe anul 2014 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 41:  proiect de hotărâre privind acceptarea unei donaţii 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Discuţii?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru că a fost foarte urgent, în data de 

17.12.2014, adică ieri, domnul Stoenescu Petrişor domiciliat în Giurgiu, fost anagajat al 

ICMUG, ne roagă să primim ca donaţie o sculptură numită „Mângâiere”. Este din inox, 

care va fi aşezată pe Monumentul Eroilor Revoluţiei. Am venit foarte repede pentru că se 

doreşte şi sfinţirea acestui monument cu ocazia Zilei Revoluţiei Române în 22 decembrie 

şi noi nu puteam, că aşa e legea: când dă cineva gratis trebuie să hotărâm dacă îi 

acceptăm donaţia. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Unde va fi amplasată? 

Domnul primar Barbu Nicolae: La teatrul Tudor Vianu, pe acel loc pe care trebuia 

să ardă o flacără continuă. Este ceva din inox, cei de la revoluţionari şi-au dat acordul. 

Drept urmare, vom avea două sfinţiri de ziua de 22 decembrie: o sfinţire este a noului 

Monument al Eroilor Revoluţiei de lângă biserica Eroilor şi acest al doilea, monument.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Şi la spital? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi la spital s-a făcut lucrare nouă, frumoasă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dar de ce nu mai arde flacăra? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: S-a pus statuie la spital? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu s-a pus, s-a făcut monument. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu, nu, acolo în zona de… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, da, în zona unde a fost accidentul, unde au 

căzut eroii Revoluţiei. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În sensul giratoriu, domnule primar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În sensul giratoriu păstrăm locul liber, aşteptăm. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aşteptaţi un loc pentru cineva? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aşteptăm propuneri. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Acolo a rămas nepus. 
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Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt şi alte discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Înaintea la discuţii aş avea o rugăminte şi aş vrea 

să vă prezint noul administrator public al municipiului Giurgiu – domnul Nicolae Ghiţă. 

Ieri a trecut examenul, drept urmare, astăzi este cu drepturi depline. Câteva cuvinte, nu 

foarte multă că… Sper că aţi observat ce frumos decurg şedinţele de Consiliu Local, ce 

dinamice, ce antrenante. 

Domnul consilier Măroiu Marian: O să vadă şi altele. 

Domnul Ghiţă Nicolae: Vreau să mulţumesc domnului primar pentru încrederea 

acordată şi sunt deosebit de onorat să mă aflu acum aici, în această postură, alături de 

dvs.. Faptul că mă cunosc cu foarte mulţi dintre cei prezenţi, mă face să cred într-o 

colaborare eficientă şi  bazată pe respect reciproc şi asta, tocmai pentru a da sens scopului 

menţinerii funcţiei de administrator public. Eu vă mulţumesc pentru încrederere! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Şi noi vă urăm succes! Nu  am supus la vot 

acest proiect de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost aprobată. 
 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Mai avem două informări : 

Punctul 42: Informare cu privire la sesizarea domnului Ganea Gheorghe 

domiciliat în Giurgiu, strada Vlad Ţepeş, 

Punctul 43: Informare privind modalitatea de repartizare a locuinţelor A.N.L.  

şi 

Punctul 44: Diverse 
 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă cineva are ceva de spus, dacă nu eu vreau 

să vă urez „La mulţi ani!” şi „Sărbători fericite” stimaţi colegi.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Noi în şedinţele care le-am avut şi care 

le-am avut inclusiv cu dvs. la început, aveam nişte rapoarte de activitate de la instituţiile 

care sunt în subordinea Primăriei, care ştiam şi noi ce au venituri, ce au realizări, ce 

probleme mai sunt. Văd că aceste rapoarte nu se mai depun de câteva luni, ceea ce, 

domnule primar, nu prea e în regulă cu chestia asta, că nu se mai depun acele rapoarte. 

Faptul că nu ne mai bagă nimeni în seamă iar nu e corect şi e şi ilegal în acelaşi timp. 

Rugămintea este ca acele rapoarte de activitate să procedeze în continuare la 

depunerea cum scrie în carte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveţi dreptate, aşa trebuie să fie şi aşa eu cred că a 

fost, numai că sunt două probleme care poate îmi scapă mie . În primul rând, vom face 

raport la sfârşitul anului, înainte de depunerea bilanţului, fiecare societate vine cu un 

raport şi în al doielea rând, eu cred că sunt singurul de aici şi cu viceprimarii, care nu 

facem parte din AGA şi din CA-urile acestor societăţi. Eu cred că fiecare dintre dvs. 

faceţi parte dintr-o structură a unei societăţi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu nu am de unde să 

ştiu ce e la apă şi canal, nu am de unde să ştiu.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La sfârşit când se face bilanţul vă aduce 

informarea. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, una e când un coleg 

are raportul de activitate şi se uită pe el lunar, la activitate şi participă şi nu informează cu 
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nimic de ce se întâmplă aici, şi alta e când avem toţi materialele şi ne uităm care e 

situaţia. Nu ne trezim cu plăcinta în faţă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi nu ne trezim domnule consilier, dar eu vă mai 

spun un lucru, aşa de sfârşit de an, ambele societăţi ale Primăriei sau trei din ele, că nici 

multe nu avem, merg pe minus şi pe un minus mare şi avem AGA formată din consilieri, 

avem CA format din consilieri şi nimeni nu a luat nici o decizie. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu consider că e 

absolut firesc şi normal ca … 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, sigur în februarie, martie, 

înainte de a veni cu bilanţul, vă vor face informarea activităţii fiecare societate.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu, eu vă cer ca începând cu luna 

ianuarie să fie prezentate rapoarte lunar, scrie în lege. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Scrie în lege. Dacă scrie în lege vi se vor adresa. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Vă rog frumos. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu vă urez 

şi eu „La mulţi ani!”, multă sănătate, un an mai bun decât ăsta şi cu multe împliniri. 

 

Şedinţa se încheie la ora 14
05

. 
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